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Zou de bijzin weglaten Verder prima formulering Dit is zoals het is gegaan in de vele contacten met de professionals en

bestuurders in die tijd

Met vriendelljke groet

10 2e

10 2e

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport

Pamassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ Den Haag
M

l@minvws nl

secretaresse

email BBB8l@minvws nl

Wo

10 2e 10 2e @ minvws nlVan

Verzonden dinsdag 28 juli 2020 12 09

Aan

Onderwerp Kamervraag artikel Gommers

10 2e 10 2e |@minvws nl

Zie onderstaande concept antwoord op 1 van vele kamervragen die Baudet heeft gesteld Graag jouw kritische blik

Graag in het bijzonder je aandacht voor het volgende Ik twijfel zelf over de onderstaande bijzin omdat

mij had over een gesprek met Van Rijn Ik kan me dat volgens mij ook herinneren maar weet niet meei^eEe^mdatj^^^^het
zich niet kon herinneren Dat was gewoon een vragend gesprek net zoals ik dat gevoerd heb

10 2e het in zijn tel met

Groet

10 2e

Hoe kunt u verklaren dat de heer Gommers zich op 26 maart jl onder

druk gezet voelde om te beloven dat er voor het einde van de week 1600

ic bedden beschikbaar zouden zijn Was u er op dat moment van op de

hoogte dat de heer Gommers niet wist hoeveel bedden er beschikbaar

zouden zijn en daar ook geen invloed op had Hoe beoordeelt u het dat

Gommers uiteindelijk heeft gezegd dat het aantal van 1600 gehaald zou

worden louter en alleen omdat dat zo ongelooflijk belangrijk voor De

Jonge is
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10 2e

Achtergrond info maakt geen deel uit van antwoord

Tijdlijn

25 maart

geeft als voorzitter van de

NVIC in een technische briefing aan deTweede

Kamer aan dat het heel spannend gaat worden

1P |2«o



132142

of er voldoende IC capaciteit gerealiseerd kan

worden

In een brief aan de Kamer zet MVWS uiteen hoe

erde opschaling van de IC capaciteit verloopt
en hoeveel plekken er op momenteel

beschikbaar zijn

o

26 maart

In het debat vraagt de Kamer expliciet naar een

toezegging dat de capacteit van 1600 bedden

op 1 april gerealiseerd is

o

Om dit te achterhalen wordt gebeld met

Gommers

o

Gommers geeft aan dat 1 april gehaald gaat
worden

o

Hij bevestigt de tekst van een sms je namens

MZS aan MVWS

o

MVWS deelt mee in de Kamer dat Gommers

heeft bevestigd dat 1600 bedden per 1 april
beschikbaar zullen zijn

o

31 maart

In een brief aan de Kamer deelt MVWS mee dat

de capaciteit van 1600 bedden per 1 april is

gerealiseerd

o

11 april

Op 11 april wordt de piek in IC capaciteit bereikt

ongeveer 1400 covid patienten vanaf dat

moment neemt het aantai COVID patienten op

de IC af

o


